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MaEnus Månson meddelade att han or"lri;""t frågan om en ytterrigare
container tiIl området med ansvarig person på renhållningsverket..
Det flamgick att vi troligen kommei att få den eftertraktade con-
tainern till våren då behovet ju åter ökar

S +. Ekonomin
Kassören E. wredling meddelade att föreningens ekonomi är god och
at.t prognosen troLigen kommer att innehållas med marqinal.

$ :. Värmesystemet
Det som tidigare uppfattats som läcka i värmesystemet visade sig
vara en icrångla nde påt'ylininosautornatik. Efter översyn och renovering
har sedan inget läckage observerats.
ftt senare läckage på rör inne i värmecentralen har upptäckts och
åtgärdats.

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Gunnar Larsson
Birgitta Rydh
samt suppleanterna
Benita Kikajoon
Mats Pet,tersson

$ t.
Ordf. Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna oeh förklarade
mötet öppnat.

S 2.
Föregående mötesprotokoll genomläsLes och godkändes.

$ e.
Beträffande de kommande kostnader som kommer att drabba de 4 rad-
husägare som senare vilI ha anslutning tirl 100% till TeLeverkets
Kabel-TV kan konstateras:

Mötets öppnande

Föreg.
mötesprotokol I

Sopcontainer

Avgi fter för
Kabel-TV-ansl

$ 6. Sandlårar
-sekr. P. Haglund framförde att det föreligger ett behov av ytter-
ligare sandlårar tirl föreningen för att ge de boende i områdets
östra der bättre möjrighet att disponera sand för den hal-a årstiden.
Påpekas skall att det årigger föreningen och i förlängningen alra med-
lginqar via gårdsombuden att tillse att föreningens gemensåmma ytor
hålles vär sandade vid halt vägIag. Detta gäuär asFaltytorna mellan
stora gräsmattorna och Bronsyxgatan på varje gård. Respektive gata
sandas av varje tomträttsinnehavare.
E. wredling oeh P. Haglund fick i uppdrag att utse lämpliga pracerings
pJ-atser för ytterligare lårar och däreft.er arrangera för inskaffning-
och uppställning. P.g.a. lång leveranstid btir d;tta troligen ejaktuellt förrän till nästa säsong.

Skyddsrum
M. Månson har erhårrit en skrivelseurlå" kommunen där det fram-
går att det tilrstånd föreningen hade att uppföra skyddsrum /genen-
samhetsldkal ej Iängre gäller.
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Radhusägaren betalar tilI föreningen t

anslutningsavgiften 700r- kr.
+ KvartalÄ.uqift f .o.m. J:e kvartd'et 1987, f .n. 29r- kr/ kvartal
+ Televerkets kostnader för rinst,allation ti]l fullt utbud.
+ Ränt.ekostnad, motsvarande vid varje tid gäIlande diskonLo, f.n.
7.5 ?6 beräknat på anslutningsavgif,ten kr 700.- samt kvartalavgifterna
f.o.m. J:e kvartalet 1987

En det aljerad redogörelse för avgifter m.m. anE Kabel-TV-anslutningen
finns hos styrelsen.

$ g.
0rdf. M. Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet
avslutat.
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